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Geacht college, geachte leden van de Raad,

Hierbij bieden wij u het wijkverslag Kralingseveer aan met betrekking tot het jaar 2022.

Het afgelopen jaar werd in Kralingseveer voor het eerst een wijkraad gevormd. De wijkraad werd
samengesteld uit zeven wijkbewoners die na een campagne door de wijk zijn verkozen. Met weinig tot
geen politieke ervaring was 2022 een jaar vol uitdagingen voor de gekozen wijkraad. Het was een jaar
waarin de wijkraadsleden in een korte periode elkaar leerden kennen en met elkaar moesten leren
samenwerken. Ze maakten kennis met de diverse clusters van de gemeente en hadden ontmoetingen
met diverse netwerkpartners. Helaas namen twee leden na enkele maanden afscheid van de wijkraad.
De wijkraad is op het moment van schrijven in afwachting van het toevoegen van de 2 nieuwe
wijkraadsleden d.m.v. een loting.

De wijkraad is de wijk ingegaan om contact te zoeken met de bewoners, heeft er diverse evenementen
georganiseerd en er is door middel van participatie informatie verzameld voor het wijkakkoord.
Bewoners lieten de wijkraad weten waarom zij graag in Kralingseveer wonen, wat zij belangrijk vinden
voor de wijk, wat goed gaat maar ook wat zij anders zouden willen zien. Daarnaast gaven zij aan wat er
nodig is om de wijk beter, groener en leefbaarder te maken.

Ook heeft de wijkraad meegewerkt aan het onderzoek naar de wijkidentiteit Kralingseveer van de
Veldacademie en de Stichting Wijkcollectie. Samen met de ontvangen feedback is de wijkidentiteit de
basis geweest voor het wijkakkoord. Met de steun van de bewoners maar ook de (netwerk)partners in
de wijk en de gemeente Rotterdam is er een ambitieus jaaractieplan opgesteld.

De wijkraad van Kralingseveer heeft de kans om de ‘wijk aan zet’ te laten zijn met beide handen
aangepakt en gelooft dat een goede samenwerking tussen de gemeente, de bewoners en netwerken de
basis is voor de toekomst.

Zij kijkt uit naar een vernieuwend 2023 waarin de eerste punten uit het wijkakkoord zullen worden
uitgevoerd, de wijkbewoners nog meer zullen worden betrokken en de samenwerking met de gemeente
en netwerkpartners verder zal worden geoptimaliseerd.

Samen voor onze Wijk!



COMMUNICATIE

Communicatie staat centraal als het gaat
om het bevorderen van participatie
binnen de wijk. Het bereiken en
feedback verkrijgen van zoveel mogelijk
wijkbewoners is niet eenvoudig en daar
lag dan ook een uitdaging. E en webs it e w a a r o. a . in f ormat ie

t e  v ind en  i s  o v e r  de  wi j kra a d ,
proj ect en ,  v e rg a de r ing en  e n er  d e
mog el i j kh eid  w o r dt  g eb o de n  om
ni euwb er i cht en  p er  e ma i l  te
ontv ang en

Een van de eerste projecten voor de
wijkraad was het onderzoeken en
opzetten van diverse
communicatiekanalen. Hierbij heeft de
wijkraad zoveel mogelijk rekening
proberen te houden met de voorkeuren
van de bewoners waarbij er ook gekeken
is naar al bestaande kanalen en het
bereik hiervan.

E en c en t ra a l e- m a i l a d re s
Een Wh at sapp  groep  waarin
bel a ng r i j ke  b er i cht en  w o r d e n
g edeel d
S oc i a l  M ed i a - a cc ou n t s  w a a r o n d er
F a c eb oo k  en  I n st a g r a m
E en id ee ënb ox  d i e  ee n v ast e  p l ek
heef t  in  h e t  Hu is  v a n  d e  Wi j k  m aa r
o o k  g eb ru ikt  w o r d t  op

De wijkraad vond het belangrijk om een
eigen herkenbare identiteit te creëren en
daarom is ervoor gekozen om een eigen
logo en huisstijl te ontwikkelen die voor
alle communicatie gebruikt wordt.

e v e nem e n te n
E en v o o r d e wi jkraad  exc lusie f
g edeelt e  in  d e  wi j kk ran t  v a n
Kra l ingseve er
Mi j n .Rott e rdam .n l

Rechts een overzicht van de
communicatiemiddelen welke inmiddels
in gebruik zijn genomen.



PARTICIPATIE

De wijkraad van Kralingseveer wil weten wat bewoners belangrijk vinden en daarom
hebben zij zoveel mogelijk contact gezocht met bewoners, ondernemers en
organisaties in de wijk.
Zo hebben er vele gesprekken met wijkbewoners plaatsgevonden en waren er
maandelijkse inloopspreekuren in het Huis van de Wijk. Ook zijn er gesprekken
geweest met organisaties in de wijk; zoals de Sikh Tempel, de Buurt- en
Speeltuinvereniging Kralingseveer en Stichting Gro-up.

De wijkraad werd door een wijkbewoner erop gewezen dat er een behoefte was om
het ongebruikte grasveld, dat door de wijkbewoners de Schapenweide wordt
genoemd, een nieuwe bestemming te geven. In overleg heeft de Gemeente de
mogelijkheid geboden om het stuk grond terug te geven aan de wijk in zelfbeheer. In
samenwerking met de wijknetwerker heeft de wijkraad een participatieproject
opgezet met als doel ideeën te verzamelen die passen bij de wensen en behoeften
van de wijkbewoners, conform de eisen opgesteld door de gemeente.

Er is in samenwerking met de wijkraad door De Veldacademie en Stichting
Wijkcollectie kwalitatief onderzoek gedaan naar de identiteit van de wijk waarbij de
thema's en onderwerpen die in de wijk spelen in kaart werden gebracht. Het
opgeleverde eindproduct beschrijft de wijkidentiteit zeer goed en daarom heeft de
wijkraad besloten om hieraan opvolging te geven door middel van een ‘wijkidentiteit-
krant die op 21 februari a.s. zal worden verspreid in de wijk.



PARTICIPATIE

De verbouwing van het Rivium, een bedrijventerrein op Capels grondgebied direct
naast Kralingseveer naar een woonwijk voor 5000 nieuwe bewoners is een
veelbesproken onderwerp onder de wijkbewoners. In overleg met de gemeente
Capelle aan den IJssel is er een nieuwe klankbordgroep opgericht. Hiervoor is er
contact gelegd met de oorspronkelijke klankbordgroep waarna er actief gezocht is
naar uitbreiding van klankbordgroepleden om een zo breed mogelijk platform te
creëren.

Tijdens een tijdelijke afsluiting van de Rivium Boulevard kwamen er signalen binnen
dat er een forse stijging van (hardrijdend) sluipverkeer was. Daar de Gemeente
Capelle aan den IJssel voornemens is de boulevard (de verbinding
tussen de Abr. Van Rijckevorselweg en de Schaardijk) in de toekomst definitief af te
sluiten is dit een enorme zorg. De wijkraad heeft de gemeente Capelle daarom
overtuigd om een soortgelijke situatie te creëren d.m.v. een omleiding en
verkeersmetingen uit te voeren om de toename van verkeer op de IJsselmondselaan
te meten. De verwachting is dat deze gegevens kwartaal 1 2023 met de wijkraad
gedeeld worden.

De verkeersproblematiek (hardrijders, sluipverkeer en met als gevolg gevaarlijke
situaties en schade aan geparkeerde auto’s) op de IJsselmondselaan is sinds lange
tijd een veelbesproken onderwerp in de wijk. Om informatie te verzamelen en te
delen heeft de wijkraad een speciale thema-ochtend georganiseerd over de
IJsselmondselaan. Deze informatie is gebruikt in gesprekken met de afdeling
mobiliteit ten behoeve van het wijkakkoord.



PARTICIPATIE

De wijkraad heeft zich laten informeren over de herinrichting van een tweetal
speeltuinen in de wijk door de gemeente waarna er samen met de gemeente een
middag werd georganiseerd waarop de kinderen uit de wijk hun ideeën over deze
speelplekken met de gemeente konden delen. Deze ideeën zullen gebruikt worden
voor het ontwerp van de speelplekken.

De verzakkingsproblematiek is een veelvuldig terugkerend onderwerp en een grote
zorg in de wijk. Er is door de wijkraad contact gezocht met de Belangenvereniging
Kralingseveer. Deze vereniging is destijds opgericht om de belangen van de
woningeigenaren te behartigen in Kralingseveer en richtte zich voornamelijk op de
wateroverlast en de verzakkingenproblematiek. Dit contact heeft geresulteerd in een
samenwerking met de vereniging; zij zullen aansluiten in de vorm van een
klankbordgroep bodemproblematiek.

De wijkraad heeft diverse evenementen georganiseerd. In samenwerking met de
gemeente is er een drukbezochte lichtjesavond georganiseerd waarop de lampjes in
de kerstboom werden ‘aangestoken’ en waar de wijkbewoners konden genieten van
warme hapjes, drankjes en een heus kerstkoor. De opkomst overtrof alle
verwachtingen en het was gezellig druk. Voor het grote feest is er voor de kinderen
een knutselmiddag georganiseerd waarbij kerstballen geknutseld werden die op de
lichtjesavond door de kinderen in de kerstboom naast het Huis van de Wijk werden
gehangen. Om alle wijkbewoners bijzonder fijne feestdagen te wensen, heeft de
wijkraad een ludieke actie georganiseerd: de kerstman is met wijkraadhulpjes op een
TukTuk door de hele wijk gereden met kerstmuziek, lekkers en de beste wensen voor
iedereen in de vorm van een kerstkaart

Het wijkakkoord zal worden opgemaakt met alle informatie verzameld in de
participatie momenten. Het concept jaaractieplan is inmiddels bekrachtigd en eind
2022 voorgelegd aan de clusters.



PARTICIPATIE
ACTIVITEITEN

Spreekuren in het Huis van de Wijk
Thema-ochtend “verkeersveiligheid
IJsselmondselaan”
Aanwezigheid kwartaalbijeenkomst wijk
Borrel netwerkpartners
Onderzoek Wijkidentiteit
Gesprekken met netwerkpartners in de wijk
Gesprek met bestuurslid Sikh tempel
Vragenlijst laten invullen tijdens de
buitenbios
Gesprekken met diverse clusters
Fietstocht met wijkagent en Directie
Veiligheid
Uitzetten vragenlijst via de Gemeentepijler.
Participatie evenement op IJsselmondselaan
Diverse gesprekken met Gemeente Capelle
Aanwezigheid bij participatiemomenten van
de gemeente Rotterdam
Lidmaatschap Klankbordgroep
Alexanderplein
Oprichten klankbordgroep Rivium
Oprichten klankbordgroep
verzakkingsproblematiek
Gesprekken met de Van Herk Groep
Gesprek met BSV Kralingseveer
Gesprekken met welzijnspartner Gro-up
Knutselmiddag Kerstballen
Lichtjesavond
Speeltuin Ideeënmiddag
Filmpje wijkraad "Samen voor onze wijk!"
Lanceren website
Flyeren in de wijk om de participatie
momenten en contactmogelijkheden onder
de aandacht te brengen
Lanceren Whatsappgroep met info vanuit
de wijkraad
Kennismaking met Wethouder Simons met
een rondleiding door de wijk



(ON)GEVRAAGDE
ADVIEZEN

Naar aanleiding van klachten van In 2022 hebben er wijzigingen
ondernemers uit de wijk over overlast
door geparkeerde aanhangers en
caravans heeft de wijkraad onderzoek
gedaan naar de ervaringen in de wijk.
Op basis van gesprekken en een schouw
constateert de wijkraad dat de
geparkeerde, in vele gevallen vervallen
aanhangwagens en caravans overlast
veroorzaken omdat deze de al schaarse
parkeerplekken in de wijk bezetten en
leiden tot een verloederd straatbeeld.

plaatsgevonden met betrekking tot de
subsidies en procedures voor
bewonersinitiatieven.

De wijkraad heeft een aantal knelpunten
benoemd en uitleg gevraagd over de
subsidieplafonds/beschikbare budgetten.
De wijkraad is van mening dat de hoogte
van de budgetten niet toereikend is en
de plafonds voor onrust zullen zorgen.

De Wijkraad heeft een reactie ontvangen.
De wijkraad heeft de gemeente via een
ongevraagd advies verzocht de geldende
ontheffing op het verbod van 5.6 van de
APV op te heffen.

De Wijkraad heeft nog geen reactie
ontvangen.



REPRESENTATIE

Namens de wijkraad heeft een
wijkraadslid geparticipeerd in een
lokale kranslegging ter gelegenheid
van de Nationale Herdenkingsdag.

De wijkraad heeft kennisgemaakt met
wethouder Simons en hem een
rondleiding door de wijk heeft gegeven
waarbij zij hem de prachtige plekken
lieten zien maar ook konden wijzen op
zorgwekkende situaties in de wijk.

De ka mp i oe ne n va n C KC
v e r di e n d e n  e e n
b l oe m e t j e  v o o r  h u n
p r e s t a t i e s

Om wijkbewoners en organisaties op
een bijzonder moment in het zonnetje
te zetten, om medeleven te tonen en
om nieuwe wijkbewoners welkom te
heten (en direct te informeren over de
wijkraad), stuurde de wijkraad een bos
bloemen en/of een eigen ontwikkeld
kaartje.

De wijkraad heeft geen
representatieve taken namens het
gemeentebestuur verricht.



WIJKAKKOORD

Voortbordurend op de paragraaf over
participatie volgt hieronder een
samenvatting van het grootste
participatieproject van de wijkraad; de
invulling van het wijkakkoord.

Zoveel mogelijk input vanuit de wijk
verzamelen is de sleutel tot een succesvol
wijkakkoord met voldoende draagvlak. De
wijkraad heeft gekozen voor een
wijkakkoord op maat, passend bij de wijk.
Daarom hebben zij ervoor gekozen deze
zelf te schrijven.

H et  wi jka kko o rd  i s
g e b a s e e r d  o p  a l l e  f e e d b a c k
u i t  d e  w i j k .
D e  wi jk r a a d v er wa c h t  da t
i e d e r e  b e w o n e r  z i c h  s t r a k s
er i n  h erke nd .

De activiteiten en inzamelmomenten voor
informatie hebben gezorgd voor een schat
aan informatie. De feedback samen met
de resultaten van het onderzoek naar
Wijkidentiteit van Kralingseveer en het
document 'De staat van de wijk' hebben
geleid tot een passend concept
jaaractieplan en concept wijkvisie.

Het jaaractieplan is inmiddels bekrachtigd
en de eerste feedback vanuit de clusters is
verwerkt.



OVERZICHT
BEWONERSINITIATIEVEN



df

Met vriendelijke groeten,

Namens de wijkraad Kralingseveer,

I. van der Meer, O.R. de Visser-Baicu,

Voorzitter Wijkraadscoördinator


